

APPLE  
**THEMATIC & CRUISE**  
Make your dreams come true....

 **PRINCESS**

**11D8N**

# **MEDITERRANEAN WITH SUN PRINCESS**

**SPAIN | BRITISH OVERSEAS TERRITORIES |  
FRANCE | ITALY**

**地中海之旅与太阳公主号**

**西班牙 | 英国海外领土 | 法国 | 意大利**





# PRINCESS CRUISES' NEW SPHERE-CLASS CRUISE SHIP - SUN PRINCESS

The first Sphere-class ship from Princess Cruise line and vessels will set sail in February 2024 with the first to have powered by Liquefied Natural Gas (LNG). This safer burning fuel will considerably reduce air emissions and ocean pollution while your taken on a journey around the world.

作为公主邮轮旗下第一艘 Sphere 级邮轮也是该品牌旗下有史以来规模最大、最具创新意识的邮轮将于 2024 年 2 月起航。为了减少对海洋环境的影响，太阳公主号是该邮轮公司第一艘采用LNG动力的船舶。

Besides that, it had largest collection of dining options. Sun Princess will offer 29 dining choices, plus lounge options, where guests can indulge in a varied menu of gastronomic extravaganzas, epicurean indulgences and tempting snacks that reflect contrasting countries and cultures across the world, many of which are visited by Princess ships.

除此之外，太阳公主号将提供 29 种餐饮，拥有最多的餐饮选择以及休息厅。客人可以在这里尽情享受各种丰盛的美食、特色餐饮和诱人的小吃。这些美食都来自世界各地不同的国家和文化，可以您所到过的公主号邮轮截然不同。

Built	: 2024
Tonnage	: 175,500 ton
Passenger Capacity:	4,300 guests
Crew to Guest Ratio:	1:4
Number of Decks	: 21
Guest of Cabins	: 2150

建于	: 2024 年
载重量	: 175,500 吨
乘客量	: 4,300 位
船员与宾客的比例	: 1:4
甲板楼层	: 22 个
舱房数量	: 2,150 间





# Ship Facilities

## 邮轮的设施

The entire ship most contemporary and immersive cruise ship interior designs, with ample natural lighting and spacious interior design to bring guests a unique cruise experience. They can enjoy the scenery along the way and the endless sea view. At the same time, the magnificent amphitheater, the stunning three-story high-ceiling restaurant and 9 separate activities across 3 decks known as Park19.

全船采用明亮、轻快的装饰风格，充足的自然采光和宽敞大气的室内设计为宾客带来与众不同的邮轮体验，将沿途风光以及无垠海景尽览于眼，同时气势恢宏的圆型剧场，极具震撼的三层挑高餐厅开创了公主邮轮先河和分别与3层甲板的各种设施活动区-- Park19。



1. The Dome
2. Movie Under The Sun
3. Arena Theatre
4. Sabatini's Italian Trattoria
5. Park 19
6. Wake View Terrace View
7. Signature Lounge
8. Piazza
9. Signature Steakhouse, Crown Grill's


# Itinerary 行程

D1 Depart from KLIA  (MOB)


D2 Arrive in Barcelona, Spain  (D)  
Upon arrival, transfer to hotel for rest or join the shore excursions.  
• Enjoy splendid views of the city from **Montjuic Hill**, where the Olympic Park is situated. Entrance to **Sagrada Familia** (UNESCO listed).

D3 Barcelona – On board Princess cruise  (B)  
Depart 05:00PM Depart (Embarkation Day)  
• Today, visit the Montserrat, founded in the 11th century that houses about 80 monks.

D4 Sea Day

D5 Gibraltar, British Overseas Territory  (L)  
Arrive 07:00AM – Depart 04:00PM  
• Visit the **Gibraltar's lighthouse** at Europa Point is the only remaining lighthouse operated outside of the UK. Proceed to **Upper Rock Nature Reserve** and be awed by the views of Strait of Gibraltar, the Spanish mainland and the African coastline. Continue on to the Pillars of Hercules and Princess Caroline's Battery.

D6 Sea Day

D7 Marseille (Provence), France  (L)  
Arrive 08:00 AM – Depart 06:00 PM  
• During lavender blooming season from **mid-June to mid-August**, witness the unimaginable beauty of **Valensole plateau lavender fields**. Enjoy the heady scents of lavender and thyme while exploring Valensole village.

D8 Genoa (Portofino), Italy  
Arrive 08:00AM – Depart 08:00PM  
• Optional Shore excursion: Visit chic Portofino, one of the most famous resort towns along the coast, and learn about its history and main sights from your guide. Then continue to take in the colorful old towns of Santa Margherita Ligure.  
• Or own explore the Genoa city winds through caruggis and small squares, Piazza De Ferrari.


D9 Florence/Pisa (La Spezia), Italy  
Arrive 07:00AM – Depart 07:00PM  
• Optional Shore excursion: The five fishing villages of the Cinque Terre are the Italian Riviera's most iconic highlights.


D10 Rome (Civitavecchia), Italy ✕  
Depart for home  (L)  
Arrive 06:00AM (Disembark Day)  
• View of Colosseum, Arch of Constantine and Circus Maximus.  
• Photostop at St Peter Basilica, Piazza Navona, Pantheon, Trevi Fountain and Spanish Steps.

D11 Arrival Home


\*\*All cruise schedules, itinerary destinations, hours of arrival and departure, hotel and/or conveyances and other aspects of Cruisetour programs are subject to change with the port authorities/permits.

第一天 从吉隆坡国际机场出发  (机上用餐)


第二天 抵达巴塞罗那，西班牙  (晚餐)  
抵达后，送往酒店休息/游览。  
• 抵达后前往**蒙特惠奇山**欣赏城市的壮丽景色和奥林匹克体育馆。参观被联合国教科文组织列为世界遗产--**圣家堂**。

第三天 巴塞罗那 – 登上太阳公主号  (酒店早餐)  
05:00PM 出发 (登船日)  
• 参观历史闻名的**蒙特塞拉特修道院**，里面有大约80位修道士居住。

第四天 海上休闲日


第五天 直布罗陀，英国海外领土  (午餐)  
上午 07:00 抵达 – 下午 04:00 出发  
• 直布罗陀拥有唯一一座在英国以外经营的**欧罗巴灯塔**。在**巨岩自然保护区**上段，您将会欣赏由直布罗陀海峡、西班牙大陆和非洲海岸线组成的壮丽景色，然后前往**海格力斯之柱**和**卡罗琳公主炮台**拍照。

第六天 海上休闲日

第七天 法国马赛 (普罗旺斯)  (午餐)  
上午 08:00 抵达 – 下午 06:00 出发  
• 在**六月中旬至八月中旬**是**薰衣草花季**期间。来一个紫色浪漫浪漫之旅，亲身立于**普罗旺斯**盛开的**薰衣草田**。还有机会探索**瓦伦索尔村**，享受**薰衣草**和**百里香**的令人陶醉的香味。

第八天 意大利热那亚 (波托菲诺)  
上午 08:00 抵达 – 下午 08:00 出发  
• 可选自费的岸上游览: 参观别致的**波托菲诺**，沿海最著名的度假小镇之一，并向导游了解其历史和主要景点。然后继续游览**圣玛格丽塔利古雷**色彩缤纷的老城区。  
• 欣赏**热那亚灯笼**、**圣乔治宫**、**斯皮诺拉宫**、**圣马特奥广场**和**索普拉纳门**的景观。或自己自由探索**热那亚**市蜿蜒穿过**卡鲁吉斯**、**法拉利广场**和各种广场。

第九天 意大利佛罗伦萨/比萨 (拉斯佩齐亚)  
上午 07:00 抵达 – 下午 07:00 出发  
• 可选自费的岸上游览: 参观**五渔村**，它是**意大利里维埃拉**五个渔村里最具标志性的市镇。

第十天 奇维塔韦基亚，罗马 ✕  
返回家园  (午餐)  
06:00AM 抵达 (下船日)  
• 外观**罗马斗兽场**、**君士坦丁凯旋门**和**马克西穆斯竞技场**的景观。  
• 欣赏**圣彼得大教堂**、**纳沃纳广场**、**万神殿**、**特莱维喷泉**和**西班牙阶梯**拍照留念。

第十一天 抵达家园

\*\*所有游轮时间表、行程目的地、抵达和出发时间、酒店和/或交通工具以及游轮旅游计划的其他方面均可能因港口当局/许可证而发生变化。

# Port of Calling 停靠港口



## MARSEILLE (PROVENCE), FRANCE

### 法国马赛（普罗旺斯）

Marseille is a city of contrasts, with both ancient history and modern architecture. The famous Notre-Dame de la Garde Basilica, which overlooks the city, is one of Marseille's most famous landmarks. The city is also home to modern architectural marvels like the CMA CGM Tower, one of the tallest buildings in France.

In Provence region, from mid-June to mid-August is famous lavender season. To witness the unimaginable beauty at Valensole plateau lavender fields.

马赛是一个有着古老历史和现代建筑的城市。著名的圣母加德大教堂是马赛最著名的地标之一，俯瞰着整个城市。这座城市也是现代建筑奇迹的发源地，如法国最高的建筑之一的达飞塔。

位于普罗旺斯区，在6月中旬至8月中旬是著名的薰衣草季节。这时候去瓦朗索勒高原，邂逅最浪漫的薰衣草海洋和探索风景如画的村庄。



## GIBRALTAR, BRITISH OVERSEAS TERRITORIES

### 直布罗陀，英国海外领土

Travel with to the southernmost point of the Iberian Peninsula. Gibraltar's lighthouse at Europa Point is the only remaining lighthouse operated by Trinity House outside of the UK. Proceed to Upper Rock Nature Reserve and be awed by views of the Strait of Gibraltar, the Spanish mainland and the African coastline. Continue on to the Pillars of Hercules and Princess Caroline's Battery.

直布罗陀是欧洲最南端的英国海外领土。当地拥有一座欧罗巴灯塔，是领港公会在英国以外唯一经营的灯塔。在巨岩自然保护区上段，您将会欣赏由直布罗陀海峡、西班牙大陆和非洲海岸线组成的壮丽景色，然后前往海格力斯之柱和卡罗琳公主炮台拍照。



## BARCELONA, SPAIN

### 西班牙巴塞罗那

Overlooking the Mediterranean Sea, Barcelona has beaches, parks, famous landmarks, and more that make the city truly enticing. One of the most beautiful churches, The Sagrada Família, is in the heart of the city with its stained glass and spiral towers attracting visitors from all around the world.

俯瞰地中海，巴塞罗那拥有海滩、公园、著名地标等，使这座城市真正令人向往。其中最美丽的教堂之一，圣家族大教堂，位于市中心，其彩色玻璃和螺旋塔吸引着来自世界各地的游客。



## ROME, ITALY

### 意大利罗马

Rome is the capital city of Italy. Rome is famous for the Colosseum, the Roman Forum, and a sprawling metropolis of Classical architecture. But the city is known for more than its ancient history: it is home to the Spanish Steps, the Trevi Fountain, incredible food, gardens and art, and a world-famous film industry.

罗马是意大利的首都。罗马以斗兽场、罗马广场和一个庞大的古典建筑大都市而闻名。但这座城市的不仅以古老的历史而著称：它还拥有西班牙阶梯、特列维喷泉、美食、花园和艺术，而且还是世界著名的电影业的所在地。



## GENOA (PORTOFINO), ITALY

### 意大利热那亚（波托菲诺）

Genoa is a port city and the capital of northwest Italy's Liguria region. There were 163 palaces, 42 of them are on the UNESCO World Heritage List; many are located along the former Strade Nuove. A few Rolli places, such as the Palazzo Rosso and Palazzo Bianco, are highly regarded art museums and can be visited year-round.

热那亚是一个港口城市，也是意大利西北部利古里亚地区的首府。这里有163座宫殿，其中42座被列入了联合国教科文组织世界遗产名录，许多宫殿位于原热那亚的新街道沿线。一些宫殿群的地方，如红宫和白宫，是备受瞩目的艺术博物馆，一年四季都可以参观。

# 住宿 ACCOMMODATION



保证的阳台舱  
*Guaranteed Balcony Cabin*

# INCLUDED

- Return air fare by Qatar Airlines  
卡塔尔航空来回机票
- Excursion land tour (Barcelona, Gibraltar, Provence, and Rome)  
停靠港口观光景点 (巴塞罗那、直布罗陀、普罗旺斯和罗马)
- 8 nights onboard Sun Princess with shipboard accommodation, meals & entertainment  
船上8晚住宿, 餐饮和娱乐活动
- Princess PLUS Package  
公主号PLUS配套
- All tipping inclusive for cruise  
包括所有邮轮小费



**PRINCESS PLUS**  
公主号PLUS配套

Total Value  
**USD800**  
/person

- **Wi-Fi** – Stay connected to whatever you need on one device per guest
  - **Plus Beverage Package** – Enjoy sodas, specialty coffees and teas, cocktails, wine and beer and all drinks up to \$15 each.
  - **Crew appreciation** – we taken care of the cruise gratuities
  - **MedallionClass® experience** - Enjoy fast, reliable Wi-Fi, TrulyTouchless™ experiences, food and drinks delivered wherever you are and so much more.
  - **Premium desserts** (2 per day)
  - **Fitness classes** (2 per cruise)
  - **Unlimited juice bar**
- 无线上网 – 随时保持联系 (每位客人有一个使用权)
  - 饮料升级套餐 – 享用苏打水、特色咖啡和茶、鸡尾酒、葡萄酒和啤酒以及所有饮品, 每份饮料高达15美元。
  - 感恩船员 – 我们会负责游轮的小费
  - 公主勋章假期®体验 – 尽享快速登船、无匙开门、随心点单、同伴定位、互动游戏以及高速海上网络等全方位优质服务, 开启无忧无虑的邮轮度假体验。
  - 精致甜点 (每天两份)
  - 健身课程 (每次游轮 2 次)
  - 无限畅饮果汁吧台



*Ocean Now Service*



*Medallion Class Experience*



### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
  2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
  3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
  4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
  5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
  6. All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

### West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

For Agent Use Only:

Updated Date: **MAR 2024**



快来聊一聊 LET'S CHAT  
**03-2705 8228**